
 
 

Møde: Skolebestyrelse 
Afbud: Annemette, Birgitte, Trine, 
René, Michael, Klaus, Camilla. 

Dato og tid: Torsdag den 4. april 2024  
kl. 16.30-18.30 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Orienteringer 
- Personale 
- Opdeling af afdelinger - ledelse 
- Skoleudviklingssamtaler Harboøre 

og Thyborøn 

 

• Velkommen til Vibeke 

• Louise orienterer om sygemeldinger 

• Louise skoleleder, Vibeke viceskoleleder, 
Birgitte pædagogisk leder Harboøre, Stine 
pædagogisk leder Thyborøn. Louise 
forklarer de tanker, hun og den øvrige 
ledelse har bag de overvejelser, der ligger i 
forhold til fordeling af afdelinger/elever 

• Louise orienterer om 
skoleudviklingsplanerne 

• Louise orienterer om oplæg fra 
Skolelederforeningens formand Claus 
Hjortdal om forældres brug af medier ved 
utilfredshed. Pointen er, at medierne ikke 
kan hjælpe, de kan blot skabe utilfredshed. 
Der bliver fra forældresiden spurgt til, om vi 
skal have en handleplan, hvis vi havner i 
en mediestorm. Louise vil undersøge, om 
der ikke vil blive lavet en fælleskommunal 
plan for dette. 

2. 
 
 

Nyt fra afdelinger 
- Indskoling og mellemtrin Thyborøn 
- Indskoling og mellemtrin Harboøre 
- Y-afdelingen 
- Børnecentret Harboøre 

Thyborøn: Indskolingen er ladet godt efter deres 
musical Noas ark. 
Y-afdelingen: Et spændende VISO forløb med 
undervisning og sparring er afsluttet. X dage med 
LEGO er gået godt. 
Børnecentret: Tina er nyansat pædagog. Birte er 
tilbage. 
Henvendelse fra Thyborøn Børnecenter omkring 
fælles madordning. Birgitte undersøger lidt mere 
inden næste møde. 
Birgitte er fortsat ved at undersøge i forhold til 
vuggestue. 

3. 
 
 

Evaluering af forårsfesten i Harboøre  
- Form og indhold 

Måske have flere madstationer eller intervaller for, 
hvornår man må spise. 
Koordineret madbetaling og menu inden festen 
Ikke mange på disko i Pyramiden. Måske kan det 
bruges til madstation 
Måden at tilmelde sig på kunne måske gøres 
mere smart, da nogle blev tilmeldt flere gange.  



 
 

Flotte boder/værksteder. 
Skal vi næste gang lave noget fælles for begge 
skoler? Det tænker vi videre over 

4. 
 
 

Økonomi omkring skolerejse fra 
sidste møde 

- Det aftales på sidste møde, at LN 
undersøger, hvad skolerejsen 
koster for skolen, før der tages 
beslutning om skolerejse i 9. kl. 

Det var et ønske på sidste møde, at skolerejsen til 
Berlin bliver sat ned fra 2.500 kr. til 1.500 kr. 
Rejsen er 100% forældrebetalt, så hvis dette 
ønskes, vil det koste skolen 1.000 kr. pr. elev med 
en lejrskole. 
Scenarier med timeforbrug af personale og 
økonomi til turen udsendes inden næste møde, og 
vi beslutter endeligt.  

5. 
 
 

Skilejrskole – Y-afdelingen – Bilag 1 s. 
3 

- Der ønskes en drøftelse af, om Y-
afdelingen skal på skilejrskole i 
skoleåret 2024-2025 

Der holdes fast i Y-afdelingens plan for 
lejrskoler/skolerejser. 

6. 
 
 

Evt.  

 

 


